
Leeftijd: 37 jaar
Woonplaats: Den Haag
Opleiding en ervaring: 'Ik heb de MLO-opleiding 
gevolgd in Delft. Daarna ben ik gaan werken in 
Pathan in Rotterdam, waar ik pathologie-
onderzoek uitvoerde voor ziekenhuizen en 
huisartsen. Hierna ben ik gaan werken in het 
Antoni van Leeuwenhoek en daarna heb ik nog  
in het Haaglanden Medisch Centrum en in het 
Groene Hart ziekenhuis gewerkt. Overal werkte 
ik op de afdeling pathologie. Ik heb verder veel 
affiniteit met kwaliteit en arbo.'
Huidige baan: Pathasser in Erasmus MC, 
afdeling pathologie.
NVML: Ik ben nu twee jaar lid na er even 
tussenuit te zijn geweest. Daarvoor ben ik ook al 
jarenlang lid geweest. In mei ben ik bestuurslid 
geworden. Ik vind de NVML een bron van kennis. 
Ik vind het niet alleen een goed netwerkpunt om 
in contact te komen met andere laboratoria. Ook 
de nascholingen sluiten goed aan op het werk.
Hobby's: ‘Ik hou van hardlopen, schilderen en 
lekker rustig een boekje lezen. In mijn vrije tijd 
vind ik knutselen met mijn neefje en nichtje ook 
altijd heel gezellig.’
Nevenactiviteiten: Lid van de OC Diagnostiek en 
Advies van het Erasmus en onderdeel van de 
arbo-, milieu- en kwaliteitgroep van de afdeling.

WAT HOOP JE ZELF CONCREET 
BIJ TE KUNNEN DRAGEN?2

ANNEKE: ‘Ik ben in het bestuur gegaan, omdat  
mijn leidinggevende stopte en mij voorstelde om 
het van hem over te nemen. En dat doe ik dus met 
veel plezier. Het bestuur vergadert om de twee 
maanden, online en bij de NVML in Utrecht.  
Het bestuur bestaat uit leden uit verschillende 
richtingen binnen het medische laboratorium en 
dat is interessant en leerzaam. En het is een erg 
gezellig clubje, ik voelde me er direct thuis. Ik  
hou van uitdagingen en ben graag bezig met mijn 
vakgebied. Ik ben een echte vakidioot en wilde op 
mijn vierde al analist worden toen ik bij mijn oma 
de trombosedienst zag prikken en de stollingstest 
ter plekke zag uitvoeren. Behalve vakinhoudelijk 
(congressen, e-learning, cursussen en 
nascholing) doet de NVML veel op het gebied  
van sociaal en maatschappelijk terrein, zoals 
cao-onderhandelingen. Ik mocht met  
Jennefer een cursus ‘Good Governance en 
Bestuurdersaansprakelijkheid’ volgen en heb  
daar veel van geleerd. Ook een dag meelopen op 
het bureau geeft veel inzicht van wat de NVML 
doet voor onze beroepsgroep.’

Nieuwe bestuursleden gezocht 
Ontwikkel jezelf en draag  
bij aan de vereniging

TEKST SUSANNE HELLENDOORN REDACTIE

Het bestuur van de NVML is de ruggengraat van de vereniging en speelt een cruciale rol in het 
behalen van doelstellingen. Voorzitter Els Wester en penningmeester Pascal Schippers nemen 
tijdens de algemene ledenvergadering in mei 2024 afscheid. Daarom zoekt de NVML nieuwe 
bestuursleden. Blijvende bestuursleden Jennefer van de Luitgaarden en Anneke Barends-
Kraak hopen NVML-leden te enthousiasmeren in het bestuur te stappen. ‘Het is fijn om met 
gelijkgezinde mensen na te denken over ons vakgebied.’

JENNEFER: ‘Ik was uit pure interesse aan het 
rondklikken op de website van de NVML. Eigenlijk 
keek ik voornamelijk naar een eventuele scholing 
om mezelf door te blijven ontwikkelen. Daarnaast 
was ik persoonlijk al aan het filosoferen over wat 
ik kon doen om ervoor te zorgen dat bepaalde 
kennis niet verloren gaat, met name op het gebied 
van automatisering. Ik kwam op de website van de 
NVML een vacature tegen voor bestuurslid. Dit 
leek me erg interessant en een mooie kans om  
iets bij te dragen aan de huidige werkvloer.  
Ik ben allereerst in gesprek gegaan met mijn 
leidinggevende. Die moedigde het erg aan. Nadat 
ik kenbaar had gemaakt dat ik interesse had in de 
vacature via een brief, heb ik eerst een telefonisch 
gesprek gehad met Marja (directrice NVML). 
Hierna heb ik twee vergaderingen bijgewoond, en 
de sfeer en de inzet van de andere bestuursleden 
hebben mij doen besluiten dat ik er graag 
onderdeel van wilde zijn. De sfeer is erg goed en 
gemoedelijk en tot nu toe bevalt het mij prima. Ik 
heb het erg naar mijn zin en iedereen is bereid om 
kennis met mij te delen in de dingen waar ik nog 
niet heel veel ervaring mee heb. Ik vind het ook 
erg leuk om een kijkje in de keuken te kunnen 
nemen over hoe beslissingen gemaakt worden  
en hoe je zakelijk naar dingen kunt kijken. Ik kan  
me in het NVML-bestuur goed ontwikkelen.’

JENNEFER: ‘Ik wil het specialisme pathologie  
zo goed mogelijk vertegenwoordigen. Ik  
hoop (nieuwe) mensen op de werkvloer te 
enthousiasmeren voor de NVML en wil duidelijk 
maken dat een lidmaatschap een grote positieve 
invloed kan hebben op de kennis. Mijn ervaring 
met de vakgroep (toen nog VAP) is zeer positief en 
ik heb er veel aan gehad in mijn ontwikkeling als 
analist. Dat wil ik graag overdragen aan anderen.’

ANNEKE: ‘Het is een leuke uitdaging om ons vak 
met enthousiasme bij de jongere generatie te 
brengen. Het ledental moet omhoog en meer 
jongeren moeten lid worden. Ook is meer aan- 
dacht voor de preanalyse nodig, omdat dit een 
steeds interessanter en belangrijker onderdeel  
van het laboratorium is/wordt en eigenlijk een 
‘ondergeschoven kindje’ is. Het staat nog  
onder aan de ladder in de hiërarchie van het 
laboratorium (zoals een collega-analist eens zei: 
‘De bloedafname hoort eigenlijk niet bij het lab’). 
Ik wil me graag inzetten om dit voor elkaar te 
krijgen, hoewel het lastig is om mensen – die geen 
analist van huis uit zijn – te overtuigen dat de 
NVML er ook én juist voor hen is.’

WAT HEEFT JULLIE DOEN 
BESLUITEN OM IN HET NVML-
BESTUUR ZITTING TE NEMEN?

1

JENNEFER VAN 
DE LUITGAARDEN

Nieuwe bestuursleden gezocht
Werk jij in de klinische chemie of de microbiologie?  
Wil je jezelf ontwikkelen én de vereniging een warm hart 
toedragen? Dan zoekt de NVML jou! De NVML biedt je een 
uitdagende functie binnen een leuk team. Daarnaast werk 
je ook samen met de bureau-medewerkers die de 
bestuurders ondersteunen. Je doet ervaring op als 
bestuurder en ontwikkelt jezelf. Relevante onkosten, zoals 
reiskosten, worden vergoed. Stuur je sollicitatiebrief met 
motivatie en CV naar nvml.directeur@nvml.nl onder 
vermelding van ‘Bestuurslid NVML’. Voor meer informatie 
over de functie kun je telefonisch contact opnemen met 
Marja Pospiech-Greijn, telefoonnummer 030-2523792.

Jennefer: ‘Ik heb het erg naar mijn zin en iedereen is bereid om kennis met mij te 
delen in de dingen waar ik nog niet heel veel ervaring mee heb.’

BESTUUR BESTUUR
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JENNEFER: ‘Ik zou het zeker doen, omdat je altijd 
iets kan toevoegen aan de werkvloer. Kom een 
keertje kijken en dan zul je zien dat het leuk is.’

ANNEKE: ‘Schuif maar eens aan bij een vergadering! 
Het is niet erg ingewikkeld of tijdrovend. Alleen 
inzet en enthousiasme zijn nodig en je kennis 
wordt steeds uitgebreider naar mate je meer bij  
de NVML betrokken bent. De begeleiding is prima:  
de dames van het bureau staan altijd klaar om  
je vragen te beantwoorden en te helpen.’ 

WAT ZOU JE TEGEN MENSEN 
WILLEN ZEGGEN DIE TWIJFELEN 
OF ZE WEL OF NIET IN HET NVML-
BESTUUR WILLEN GAAN?
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Anneke: ‘Alleen inzet en enthousiasme zijn nodig en je kennis wordt steeds 
uitgebreider naar mate je meer bij de NVML betrokken bent.’

Dinsdag
26 maart 2024

Meander Medisch Centrum
Amersfoort

Symposium

Fertiliteit 2024

• Sociale status bij zwangerschap
• ‘Social freezing’ techniek
• Intake bij infertiliteit man
• Het natte preparaat

Met onder andere:

www.nvml.nl

Leeftijd: 60 jaar
Woonplaats: Hoeksche Waard
Opleiding en ervaring: ‘Ik ben in 1986 afgestudeerd, HLO 
klinische chemie aan het Van Leeuwenhoek Instituut in 
Delft. Na mijn diplomering heb ik, na kort in het Ikazia 
Ziekenhuis in Rotterdam en Schieland Ziekenhuis in 
Schiedam gewerkt te hebben, het langst gewerkt op het 
KCL in de Dr Daniël den Hoed Kliniek in Rotterdam 
(bloedafname en analist). Dit is in 2013 overgegaan in het 
ErasmusMC. In de ‘Daniël’ heb ik ook een aantal jaren op 
de afdeling Immunocytologie gewerkt, omdat 
hematomorfologie lang mijn passie is geweest.’ 
Huidige baan: ‘Ik werk op dit moment als Vakexpert 
Bloedafname bij Result Laboratorium in het Albert 
Schweitzer ziekenhuis in Dordrecht en in het Beatrix 
Ziekenhuis in Gorinchem. Naast het vakgebied 
hematologie en klinische chemie is bloedafname, met 
name bij kinderen, nu mijn speciale aandachtsgebied. 
Omdat ik zelf bang ben om geprikt te worden, heb ik des 
te meer begrip voor naaldenangst bij patiënten. Er zijn 
goede en nieuwe manieren om kinderen het vertrouwen 
te geven in bloedafname met zo min mogelijk pijn.’
NVML: ‘Ik ben met de NVML in aanraking gekomen, 
doordat wij in het Van LeeuwenhoekInstituut in Delft 
(1986) allemaal het studentennummer van de (toen nog) 
Analyse kregen. Ik heb hem nog steeds! Ik had even mijn 
lidmaatschap onderbroken, maar sinds een aantal jaren 
ben ik weer enthousiast lid. Ik zit nu een aantal jaren in 
de redactiecommissie van de AnalyseVisie, de 
Commissie Preanalyse en sinds vorig jaar zit ik ook in  
het bestuur.’
Hobby’s: ‘Ons oude huis is in Engelse stijl ingericht met 
als mooiste bezit onze royal blue AGA-fornuis. Ik houd 
dus zeker van (Engels/Schots) koken. We hebben drie 
Brits Langhaar katten en drie konijnen rond hobbelen.’
Nevenactiviteiten: Redactielid van de AnalyseVisie, 
bestuurslid in de Anglicaanse Kerk in Rotterdam en 
bestuurslid bij Scouting in het regiobestuur.

ANNEKE 
BARENDS-KRAAK

BESTUUR
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